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Výpis ze zasedání Zastupitelstva obce Dobříkov 03/2024 
konaného dne 7.3. 2024 od 18:00 hodin 

v Sokolském klubu 

 
 
Zasedání Zastupitelstva obce Dobříkov (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18:07 
hodin starostkou obce Ing. Nikolou Kajsrlíkovou (dále jako „předsedající“).  
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo obce Dobříkov určuje v souladu s §95 odst. 1 zákona o obcích ověřovateli 
zápisu Vladimíra Blažka a Aleše Sloupa a zapisovatelem Pavla Pinkase. 
 
Pro 4                                              Proti 0                                 Zdrželi se 0 
 
 
Program jednání:    

1. Volba předsedy finanční a kontrolní komise 
2. Rekonstrukce lesní cesty 
3. Možnosti dotace NPO, SZIF na rok 2024 
4. Žádost o koupi pozemku 

 
 
Předsedající navrhla rozšíření programu o body: 

• Zadání projektu na rekonstrukci střechy školy 

• Rozpočtové opatření 

• Umístění radaru v obci s měřením a výběrem pokut 
 
Předsedající dala hlasovat o rozšířeném návrhu programu.  
 
Pro 4                                         Proti 0                                 Zdrželi se 0 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo obce Dobříkov schvaluje následující program jednání: 

1. Volba předsedy finanční a kontrolní komise 
2. Rekonstrukce lesní cesty 
3. Možnosti dotace NPO, SZIF na rok 2024 
4. Žádost o koupi pozemku 
5. Zadání projektu na rekonstrukci střechy školy 
6. Rozpočtové opatření 
7. Umístění radaru v obci s měřením a výběrem pokut 
8. Ostatní 

 
 
Bod 1 Volba předsedy finanční a kontrolní komise 
Pan Blažek navrhl Pavla Pinkase na předsedu finanční komise. Pavel Pinkas s nominací 
souhlasí. Předsedající dala hlasovat o návrhu předsedy komise.  
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Pro 4                                         Proti 0                                 Zdrželi se 0 
 
Usnesení: Předsedou finanční komise byl zvolen Pavel Pinkas 
 
Pan Pinkas navrhl Vladimíra Blažka na předsedu kontrolní komise. Vladimír Blažek s nominací 
souhlasí. Předsedající dala hlasovat o návrhu předsedy kontrolní komise.  
 
Pro 4                                         Proti 0                                 Zdrželi se 0 
 
Usnesení: Předseda kontrolní komise byl zvolen Vladimír Blažek 
 
Pan Pinkas navrhl Vladimíra Blažka jako zástupce obce pro školu. Vladimír Blažek s nominací 
souhlasí. Předsedající dala hlasovat o návrhu zástupce obce do školské rady.  
 
Pro 4                                         Proti 0                                 Zdrželi se 0 
 
Usnesení: Zástupce do školské rady byl zvolen Vladimír Blažek 
 
Bod 2 Rekonstrukce lesní cesty 

Předsedající seznámila s projektem opravy lesní cesty na Šturmák. Jedná se o svedení 
povrchové vody mimo lesní cestu. Byly instalováno 5 příčných  žlabů na svod vody. Obec 
bude žádat o Dotaci z národního plánu obnovy. V případě že dotace nedopadne, bude 
provedena rekonstrukce lesní cesty v omezeném rozsahu. V případě dotace bude opravena 
cesta celá.  
 
Bod 3 Možnosti dotace NPO, SZIF na rok 2024 
 
Předsedající seznámila přítomné se stavem příprav dotací. 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí opravu lesní cesty a souhlasí s podáním žádosti o dotaci. 
 
Bod 4 Žádost o koupi pozemku 
 
Pan Březina požádal o koupi obecního pozemku o šíři přibližně jeden metr. 
Záměr o prodeji pozemku bude vyvěšen na úřední desce.  
 
Bod 5 Zadání projektu na rekonstrukci střechy školy 
 
Obec oslovila několik firem na zpracování projektové dokumentace na realizaci rekonstrukce 
střechy školy. Na poptávku reagovala pouze firma BKN, spol. s.r.o. Součástí projektu bude i 
nové schodiště jako pokračování hlavního schodiště. 
Zastupitelstvo obce souhlasí s podpisem smlouvy s firmou BKN, spol. s.r.o. na projekt 
Základní škola Dobříkov – Rekonstrukce 3.NP 
 
 
Bod 6 Rozpočtové opatření  
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Starostka seznámila zastupitele s obdržením dotace od SFŽP na akci: Dobříkov – doplňkový 

zdroj vody. 
 
Usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtovou změnu číslo 2 v příjmech a výdajích 
v částce 2 159 939,- Kč. 
 
Pro 4                                              Proti 0                                 Zdrželi se 0 
 
Bod 7 Umístění radaru v obci s měřením a výběrem pokut. 
 
Obec Dobříkov dostala z Vysokého Mýta nabídku na umístění bodového měření rychlosti. 
Předpokládané náklady na provoz radaru jsou pro obec až 40 000,- Kč měsíčně se závazkem 
na 3, nebo 5 let. 
 
Bod 8 Ostatní 
Starostka obce seznámila přítomné s obdržením kladného stanoviska na směnu pozemků se 
SPU. Vypořádání pozemků bylo součástí ZTV 21. 
 
Usnesení: 
OZ Dobříkov schvaluje směnu pozemků se státním pozemkovým úřadem. 
 
Pro 4                                              Proti 0                                 Zdrželi se 0 
 
Kristýna Šťastná k operačnímu programu zaměstnanost název výzvy „Podpora zařízení péče o 
děti na prvním stupni ZŠ od léta 2020 do černa 2022“ směřující, kdo byl pečující osobou a 
projektovým manažerem. 
Kristýna Šťastná se dále ptá, jak může být v rozporu zápis zastupitelstva 14.12.2020. 
s obsahem na úřední desce, stávajících zastupitelů obce. 
 
Obec dále hledá možnosti realizace dalšího zkušebního vrtu na získání dalšího zdroje pitné 
vody.  
 
Je třeba provést revizi elektrické sítě v posilovně a v kuchyni Sokola a případně oslovit firmu 
na provedení rekonstrukce. 
 
Je třeba posoudit možnosti řešení kuchyňky a prostoru pod kuchyňkou a navrhnout stavební 
úpravy. 
 
Dotazník byl předán škole.  
 
 
 
 
 
 


